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Hallituksen kokous 17/2023
Aika: 17.11. klo 16.15
Paikka: MaD 248

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Katriina Jokinen
Essi Kaikkonen
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Eemeli Voutilainen

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
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x
x
-
-
x
-
x
x
x
-
x
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1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 16.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Eemeli Voutilainen.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja 16/23 muutoksitta.

5. Asialistan hyväksyminen
Lisätään kohta 9.b.v. Ynnän paremmat pikkujoulut. Siirretään muita kohtia
tarpeen mukaan.
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6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Liisan ei onneksi tarvitse muuttaa pois Jyväskylästä, koska ei saanut töitä.
Plusmiinusnolla.

Jyväsjärven jäällä voi melkein luistella.

Atte selvittää ulkona esiintyvän valkoisen aineen olemusta koska lunta ei ole
olemassa. Atte myös toivoo saavansa käyntikorttinsa joissa on 3kpl kolmio
ukkoja. Sara virkkaa kolmio ukkoa.

7. Jäsenet
Hyväksytään yhdelle henkilölle liittymisoikeus, Liite 1

8. Syyskokous
Metallin saunalla 28.11.2023.

Hyväksytään syyskokoukselle esitettäväksi seuraavat asiakirjat:
- Yhdistyksen säännöt 17.11. 2023, Liite 2
- Perinneohjesääntö 11.10. 2023, Liite 3
- Ynnä ry:n toimintasuunnitelma vuodelle 2024 17.11.2023, Liite 4

Päätetään syyskokouksen aloitusajaksi klo 17:15.

Juuso ehdottaa budjetoitavaksi 600 € syyskokoukseen. Liisa kannattaa.
Budjetoidaan 600 €. Syyskokouksen jälkeen jatketaan lautapeleillä ja saunalla.
Panostetaan syyskokouksen markkinointiin.

9. Tapahtumat
a. Menneet tapahtumat

- Baarikierros
Meni hyvin, oli kivaa, parikymmentä ynnäläistä osallistui

- Fysiikan työelämäilta
Osallistujamäärä oli suht. vähäinen, olisi voinut markkinoida
paremmin.

- Integraatiofest 2023
Atte ehdottaa budjetoitavaksi 19,19€ integraatiofestin bussimatkan
kisapalkintoihin. Roope kannattaa. Budjetoidaan. Festit jakoivat
mielipiteitä. Saran mielestä oli järjestetty paskasti.
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b. Tulevat tapahtumat
i. Työelämäillat

Seuraava on ti 21.11., mutta Loimun kanssa oli mennyt
päivämäärät ristiin, joten he luulivat työelämäillan olevan torstaina
23.11., mutta koitetaan hommata puhujia. Sauna on lämmin joka
tapauksessa. Valitaan yv-vastaava hallituksen Whatsapp
-ryhmässä.

ii. Sitsit
On ke 22.11. Varkaiden kanssa. Osallistujia ilmoittautui yleisessä
kannassa, jolloin saatin 52 sitsaajaa. Ruokana on kasvispaellaa.
Yv-vastaavana meiltä Valtteri. Eemeli ja Roope toustaavat. Jaetaan
lipunmyytivuorot Varkaiden kanssa puoliksi.

iii. 3MIOT
Lipunmyynti alkaa maanantaina ja teemana on Naughty or Nice eli
sama kuin viime vuonna. Ensi vuoden 3MIO:iden päivämäärät ovat
18.1., 29.2. ja 21.3. Ynnän 3MIOT vastaava olisi ensi vuonna hyvä
olla myös somehommissa, mikä helpoittaisi tiedotuksessa.

iv. Jouluristeily
Atte kertoo, että bussimatkan maksuista jäi laskun jälkeen yli 130€
ja ehdottaa että se budjetoidaan matkalle dildobingoon. Roope
kannattaa. Budjetoidaan 130€.

v. Ynnän paremmat pikkujoulut
- save the date:n lähettäminen
- nakkivuorojen listat tulee pian
- bändi: vaihtoehtoiset miesmallit
- tilataan puuroa
- budjetti: todennäköisesti on kalliimpaa, niin mistä säästetään?
Säästetään tavalla että jälkkäridrinkit veks.

Atte ehdottaa, että budjetoidaan 1800 €. Liisa kannattaa.
Budjetoidaan.
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vi. Muut
Eemeli kyselee Resinalta, onko tänä vuonna kinkkubingoa.
Atte ehdottaa liikuntakokeilua trampoliinipuistoon. Jyyn
avustusrahaa ja budjettia on vielä jäljellä. Päivä päätetään kun Atte
tietää joulukuun tapahtumat.

Aktiivisitsit: Teemana on lempielintarvike. Juuso lähtee
toustaamaan. Jokainen hoitaa omat ruokansa, mutta Sara hoitaa
Ynnän yhteistä pizzatilausta.

c. Muut
Atte ehdottaa, että budjetoidaan 20 € lisää MatLu-suursitsien
minttupulloon. Juuso kannattaa, budjetoidaan.
Sara ehdottaa, että budjetoidaan 10 € mahdollisiin joulukuun
sopokahveihin. Atte kannattaa, budjetoidaan.

10.Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Ei ole Valtteria paikalla.

b. Kännytoimikunta
Ei ole Valtteria paikalla.

c. Laulukirjatoimikunta
Sara ehdottaa toimikunnan jäseniksi henkilöitä Matias Erho ja Taru
Nikkanen. Mikko kannattaa. Hyväksytään. Eemeli ilmoittaa eroavansa
toimikunnasta.

d. Muut
Ei käsitelty.

11.Muut sektorit
a. Yrityssuhteet

Roope kertoo, että Mikael on näyttänyt haalarit ja ne näyttävät hienolta.
Haalarit tulevat todennäköisesti joulukuussa.

b. Talous
Ei ole Valtteria paikalla.
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c. Sopoasiat
Ei käsitelty.

d. Kopoasiat
Sara ehtii viimeiseen foorumiin.

e. Liikunta
Ei käsitelty.

f. Sauna
Roope kertoo, että sauna on paikallaan ja että saunaan tulee vaihtaa
renkaat. Vaihtoon tarvitaan joku avuksi.

g. Kv-asiat
Matias ei paikalla.

h. Kulttuuri
Mikael ei paikalla. Guggenheimiin ei tule valtion rahaa.

i. Elektroniset alustat
Mikko kertoo, että nettisivut vaikuttavat olevat olemassa, fuksipassissa on
11 henkilöllä tarpeeksi pisteitä aktiivifuksin palkintoa varten ja 3 henkilöä
on hyvin lähellä.

j. Excu
Syssymmällä.

k. Muut
Eemeli kertoo, että Ynnällä on kertynyt tänä vuonna 45 verenluovutusta eli
tarvitaan enää 5 platinakunniakirjaa varten.

12.Budjetoinnit
Mikko ehdottaa 1 330 € budjetoitavaksi IntegraatioFestien laskuun. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan. Mikko ehdottaa budjetoitavaksi 862 € kaverisitsien
kuluihin. Liisa kannattaa. Budjetoidaan.

Roope ehdottaa 17,95 € budjetoitavaksi kaasupullon vaihtoa varten. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan.
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13.Hankinnat
Mikael kertoo, että Ynnä-tarroja on toivottu hankittavaksi lisää. Mikael ehdottaa
budjetoitavaksi 180 € Ynnä-tarrojen hankintaan (500kpl erä isoja Ynnä-tarroja
hintaan 0,29€/kpl+alv DM Printiltä). Roopelta iso kannatus. Budjetoidaan.

Eemeli ehdottaa 30 € budjetoitavaksi uuden kahvipannun ostoon Origolle. Juuso
kannattaa. Budjetoidaan.

14.Edustukset
a. Delta 47v
b. Muut

Luupin pikkujoulut: meiltä ei ole edustajaa.

15.META
Drinkkilippuasia: saatiin ESC:iltä 100kpl drinkkilippuja, koska VIP -korttien jako ei
ole onnistunut. Kokonaisen hallituskauden toimineille hallituslaisille 6kpl/hlö,
hallituskauden aikana keskeyttäneille/liittyneille 3kpl/hlö. Saran mielestä on
epäreilua, että asiaa ei oltu käsitelty hallituksen kanssa yhdessä etukäteen.
Lähdetään vaatimaan ESC:iltä hallituksen VIP-kortteihin vuoden verran lisää
kestoa.

16.Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous seuraavalla viikolla, lähtökohtaisesti joko 20. tai 21.
päivä.

17.Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.12.

Liitteet
1. Liittymisoikeuden hakemus
2. Yhdistyksen säännöt 17.11. 2023
3. Perinneohjesääntö 11.10. 2023
4. Ynnä ry:n toimintasuunnitelma vuodelle 2024 17.11.2023
5. Kokouksen 17/23 budjetoinnit
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

_______________________ _______________________
Juuso Kinnunen Eemeli Voutilainen
Puheenjohtaja Sihteeri


